
Gemeente 

yjroningen 
Onderwerp 

steiier H. Schuurman 

De leden van de raadscommissie O&W van de gemeente Groningen 
te 
GRONINGEN 

Paulde Rook 

Wethouder 

Cultuur/ Forum / Sport/ 

Grote iVtarlit oostzijde / 

Verkeer & Vervoer 

Bezoekadres 

Grote Marktl 

Postadres 

Postbus 20.001 
9700 PB Groningen 
t 050367 77 59 
e paul.de.rook@groningen.nl 
i gemeente.groningen.nl 

(050) 367 76 

Telefoon 6 7 8 0 0 3 Bijlage(n) -

Datum j 3 N O V 2014 bnef van 

Onskenmerk 4711003 

Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

In deze brief informeer ik u over enkele onderwerpen die op de lange termijn 
agenda staan vermeld. 

Sportsubsidies/alternatieven subsidiestelsel 
In de commissievergadering O&W van 3 September j l . heb ik aangegeven 
met sportverenigingen in gesprek te gaan over de thema's die nu spelen. Een 
belangrijk thema is de vraag hoe we omgaan met de overschrijding van het 
budget voor sportsubsidies. Verenigingen hebben via de Sportkoepel 
aangegeven mee te willen denken over opiossingen voor dit tekort. Een 
afspraak hierover met de Sportkoepel is inmiddels gepland. Dit gesprek is 
uitdrukkelijk niet bedoeld om alleen te praten over mogelijke opiossingen 
voor het subsidietekort. Met verenigingen willen we ook de mogelijkheden 
verkennen om te komen tot alternatieven voor het subsidiestelsel, tot 
arrangementen die leiden tot mogelijke besparingen voor verenigingen, 
investeringen in de sport en overige onderwerpen waar verenigingen ideeen 
over hebben. Met de Sportkoepel zullen we ook nagaan hoe we de 
verenigingen in dit proces zo goed mogelijk kunnen betrekken. 
Het besluitvormingsproces heb ik inmiddels afgestemd met de voorzitter van 
de begeleidingscommissie expertmeeting sport uit uw raad. Dit proces ziet er 
als volgt uit: 

4 december 2014 
December 2014 
Januari 2015 
Maart 2015 
April 2015 

Benen Op Tafel-overleg commissie O&W 
Vaststelling concept nota in college 
Expertmeeting raad en inspraakperiode 
Vaststelling definitief voorstel in college 
Vaststelling nota in raad 
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Met dit proces zijn we naar mijn mening in staat om met alle betrokken 
partijen een goede discussie te voeren en tot afspraken te komen. 
Verenigingen weten tijdig waar ze aan toe zijn en kunnen hiermee rekening 
houden bij het maken van hun plannen en begroting voor het seizoen 2015-
2016. Via de raadscommissie O&W zal ik u van de voortgang van dit proces 
op de hoogte houden. 

Meerjarenprogramma Sport 
In het eerste kwartaal 2015 komt het college met een meerjarenprogramma 
sport. In dit meerjarenprogramma werken we uit op weike activiteiten we ons 
de komende jaren richten en hoe deze bijdragen aan onze doelen. Tevens 
wordt hierin een prioritering opgenomen. Hiermee actualiseren we de 
sportvisie Meer ruimte voor Sport en Bewegen 2010 - 2020 die uw raad in 
September 2009 heeft vastgesteld. 

Toekomst van het Wallhouse 
Op de LTA van uw raad staat voor uw vergadering van november een 
uitspraak van ons college vermeld over de toekomst van het Wall House. 
Voor het afronden van ons onderzoek is nog iets meer tijd nodig dan 
verwacht. Uiteriijk januari 2015 zal het college u informeren over de 
definitieve toekomst van het Wall House. Deze toekomst is actueel vanaf 
2016. In 2015 zal het beheer van het Wall House zoals gebruikelijk zijn 
ondergebracht bij de stichting Wall House. 

Ik vertrouw e^p u zo voldoende te hebben geinformeerd. 

Met v r i e n ^ t j ^ groet, 


